

Title (en)

Plastic sitting furniture with exchangeable decor for backrest and/or seat.

Title (de)

Sitzmöbel aus Kunststoff mit auswechselbarem Dekor für Rückenlehne und/oder Sitz.

Title (fr)

Meuble pour s'asseoir en matière plastique à décor de dossier et/ou d'assise sélectionnable.

Publication

EP 0562935 A1 19930929

Application

EP 93400727 A 19930322

Priority

FR 9203538 A 19920324

Abstract (en)

The sitting furniture comprises a frame and at least one insert, these two being joined by assembly means. According to the invention, the insert (8) is flexible and possesses, along two opposite edges, means (10, 12) for its insertion in a generally perpendicular direction, said means being opposed to each other and designed to engage with mating means (9, 11) moulded integrally with the frame. To install the insert, its first insertion means (12) is clamped in the mating means (10) of the frame, the insert is bowed to bring its second insertion means (10) to the mating means (9) of said frame, the insert is released and elasticity causes said second insertion means to be clamped in turn. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le meuble pour s'asseoir comporte une carcasse et au moins un insert reliés entre eux par des moyens d'assemblage. Selon l'invention, l'insert (8) est flexible et comporte le long de deux bords opposés des moyens d'emboîtement (10, 12) dans une direction sensiblement perpendiculaire, opposés l'un à l'autre et destinés à coopérer avec des moyens conjugués (9, 11) venus de moulage avec la carcasse, la pose de l'insert consistant à enclencher son premier moyen d'emboîtement (12) dans celui conjugué (10) de la carcasse, à cambrer l'insert pour présenter son deuxième moyen d'emboîtement (10) en regard de celui conjugué (9) de ladite carcasse et à libérer l'insert pour que par rappel élastique lesdits deuxièmes moyens d'emboîtement s'enclenchent à leur tour. <IMAGE>

IPC 1-7

A47C 5/12; A47C 7/42

IPC 8 full level

A47C 5/12 (2006.01); **A47C 7/42** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 5/12 (2013.01); **A47C 7/42** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 4962964 A 19901016 - SNODGRASS WARREN [US]
- [A] US 3622204 A 19711123 - BYRD WILLIAM R, et al
- [A] EP 0020137 A1 19801210 - SEBEL LTD [AU]

Cited by

GB2366996A; GB2334437A; GB2346322A; GB2346322B; US6491345B1; WO0219871A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0562935 A1 19930929; AU 3543193 A 19930930; BR 9301291 A 19930928; CA 2092066 A1 19930925; FR 2688989 A1 19931001;
FR 2688989 B1 19940701

DOCDB simple family (application)

EP 93400727 A 19930322; AU 3543193 A 19930323; BR 9301291 A 19930324; CA 2092066 A 19930319; FR 9203538 A 19920324